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L’Ajuntament va programar 
durant el mes de desembre tres 
activitats en el marc del progra-
ma Dones i esport: concilia’t 
amb l’esport, que comptava 
amb el suport de la Diputació 
de Barcelona. El dia 29 de de-
sembre, es va celebrar la cursa 
la Paranormal, organitzada per 
Paranormal Training amb la 
col·laboració de l’Ajuntament. 
Es podia participar caminant, 
corrent o en bicicleta.
El dia 15, es va organitzar una 
jornada esportiva per a dones, 
que va comptar amb un cente-
nar de participants. L’activitat 
va omplir el carrer de l’Estació, 
entre l’avinguda del Primer de 
Maig i el passeig de l’Alcalde 
José Luis López Segura.
Les dones que hi van prendre 
part van realitzar un circuit 
esportiu amb diverses zones 
d’exercicis que va muntar i di-
rigir Paranormal Training. La 

jornada estava adreçada tant 
a dones que practiquen esport 
habitualment com a aquelles 
que tenen ganes d’iniciar-se en 
l’activitat esportiva.

Cinefòrum
El Centre Cultural va acollir la 
primera activitat del programa 
el dia 12, un cinefòrum durant 
el qual es va reflexionar sobre el 
masclisme en el món de l’esport 
i la necessitat de reivindicar la 
igualtat esportiva. Primer es 
va projectar una part del do-
cumental S’ha acabat! L’efecte 
Rubiales, del 3Cat. Després, va 
tenir lloc un debat amb Eva Be-
nito, secretaria general de Ges-
tors Esportius de Catalunya; 
Robert Cuesta, entrenador del 
BM Granollers femení; Mónica 
Adamuz, psicòloga, i Cynthia 
Molina, jugadora professional 
de 3×3. - José Luis Rodríguez / 
Xavi Herrero

Destacat / 3

Jornada esportiva per a dones al carrer de l’Estació.

La Paranormal. 

Molta partipació en les activitats del
programa per promoure l’esport femení

Cinefòrum al Centre Cultural. 



Partit de futbol a benefici
dels afectats per la DANA

› SOCIETAT

Amb l’arribada de l’any 2025 
hem decidit donar-li un canvi 
d’imatge a La Llagosta informa. 
El periòdic mensual de la Lla-
gosta canvia la capçalera amb el 
nou any, però es manté el color 
blau per a la versió en català i el 
vermell per a la castellana. La 
maquetació canvia totalment i 
també s’ha modificat la tipogra-
fia per facilitar la lectura. 
A l’agenda se li dedica més es-
pai per donar més visibilitat a 
les activitats que s’organitzen a 
la nostra localitat. La secció del 
Temps de memòria amb una 
imatge del passat s’integra a la 
pàgina d’Espai obert juntament 
amb les farmàcies de guàrdia, 
els telèfons d’interès i el carti-
pàs municipal. 

Una altra de les novetats del 
nou any pel que fa a La Llagosta 

› SOCIETAT
El periòdic local compta ja amb un perfil a Instagram

La Llagosta informa canvia 
d’imatge amb l’any nou

informa és que compta ja amb 
un perfil a Instagram. Així, dià-
riament, es faran publicacions 
en aquesta xarxa social sobre 
les notícies que es generin a la 

Llagosta, tant des de l’Ajunta-
ment com des de les entitats. 
La Llagosta informa ja estava 
present abans a Facebook i X.  - 
Juanjo Cintas

4 / Actualitat

La Federación de Entidades 
Culturales Andaluzas en Ca-
taluña va organitzar el 29 de 
desembre un torneig de fut-
bol per recollir material per a 
les persones afectades per la 

DANA a Castella-La Manxa. 
L’activitat, que va tenir lloc al 
Camp Municipal de Futbol 
Joan Gelabert, va comptar 
amb la col·laboració del Club 
Esportiu La Llagosta. - J.C.

Maquetació de La Llagosta informa.
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La presidenta delegada de 
l’Àrea de Desenvolupament 
Econòmic i Turisme de la Di-
putació de Barcelona, Ana 
Maria Martínez, va visitar la 
Llagosta el 10 de desembre, 
acompanyada pel diputat ad-
junt d’aquest departament, 
Juan Antonio Pérez. Els dos es 
van reunir a l’Ajuntament amb 
l’alcalde, Óscar Sierra, i el regi-
dor de Planificació Estratègica i 
Urbanisme, Marc Ruiz.
Durant la trobada, es va par-
lar del projecte de millora del 
polígon industrial de la Lla-
gosta. Les obres compten amb 
un pressupost de prop d’un 
milió d’euros. L’Ajuntament 
ha demanat a la Diputació una 
subvenció del 80% del cost de 
l’actuació. “Volem comptar 
amb un polígon més atrac-
tiu i modern, encara que ara 

› ECONOMIA
L’Ajuntament demana una subvenció per millorar el polígon

Visita a la Llagosta de la diputada 
de Desenvolupament Econòmic

tenim una alta ocupació i po-
ques naus lliures”, va explicar 
l’alcalde. 
Amb la reforma del polígon, 
es millorarà la il·luminació, el 
clavegueram, l’asfaltat dels ca-
rrers, els accessos i la mobilitat 
dels vianants.

La reunió es va celebrar a l’Ajuntament. 

L’Ajuntament també ha dema-
nat a la Diputació que actualitzi 
l’estudi que va redactar el 2014 
sobre l’impacte econòmic de 
la futura Estació intermodal 
de la Llagosta. La diputada i el 
diputat adjunt van signar en el 
Llibre d’honor de l’Ajuntament.

› SOCIETAT

Taller de pestinyos amb la Casa 
de Andalucía de la Llagosta

La Murga va oferir el 21 de desembre la seva tradicional boti-
farrada. En aquesta ocasió, l’activitat va servir per recaptar fons 
per comprar joguines i fer una recollida de joguines per als in-
fants afectats per la DANA a Algemesí i Paiporta. - X. Herrero 

› SOCIETAT

La Murga va oferir la seva 
tradicional botifarrada
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Durant les festes nadalenques, l’Ajuntament de 
la Llagosta va organitzar diferents activitats. Du-
rant el matí del dia 21 de desembre, la plaça d’An-
toni Baqué va acollir el Caga Tió i els desitjos de 
Nadal amb la col·laboració del Col·lectiu d’AFAS 
de la Llagosta, l’Escola de Música i La Carpa 
Espai Cultural. Els desitjos van ser col·locats en 
l’arbre de Nadal situat al costat de l’Ajuntament. 
El dia 3 de gener, en horari de matí i de tarda, es 
van fer tallers  familiars al Centre Cultural amb 
la participació de la Carpa. -  Juanjo Cintas

› SOCIETAT
Activitats nadalenques per a nens i nenes i les seves famílies

Caga Tió, els desitjos de Nadal 
i tallers amb molta acceptació

/ 5Actualitat

La Cavalcada dels Reis Mags 
d’Orient va posar punt final a la 
programació d’actes nadalencs 
a la Llagosta. Ses Majestats i 
els seus patges van protagonit-
zar el seguici reial més inclusiu 
dels últims anys amb un primer 
tram sense so i amb un espai, 
davant de l’edifici de l’Ajunta-
ment, apte per a persones amb 
mobilitat reduïda. 
La Cavalcada dels Reis Mags 
d’Orient va començar a les 18 
hores des del carrer de l’Esta-
ció, just davant del passeig de  
l’Alcalde José Luis López Se-
gura amb uns primers metres 
sense so fins a la rotonda de 
l’avinguda del Primer de Maig. 
Posteriorment, la Cavalcada 
va continuar pels carrers de la 
nostra localitat fins arribar a 
la plaça d’Antoni Baqué. Just 
davant de l’edifici de l’Ajunta-

› SOCIETAT
Milers de persones van sortir al carrer per rebre’ls

La Cavalcada dels Reis 
Mags il·lumina la Llagosta

ment, al costat de la rampa, hi 
va haver  enguany, com a no-
vetat, un espai habilitat per a 
persones amb mobilitat reduï-
da. Milers de persones es van 
apropar fins a les carrosses per 

obtenir caramels, que eren sen-
se gluten. Els Reis Mags van 
visitar l’Església de Sant Josep 
i després van pujar a l’escenari, 
on es van adreçar a la població 
i van recollir les cartes. - J.L.R.

La carrossa del rei Gaspar.
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SERVEI GRATUÏT DE RECOLLIDA 
DE VOLUMINOSOS 
I TRASTOS VELLS

+ info www.llagosta.cat/voluminosos

 Per demanar 

el servei truqui al

93 560 24 10
 Els dies de recollida són dilluns i divendres al matí. 

S’han de deixar els residus la nit anterior.

 Els residus es poden deixar a la vorera, sense obstaculitzar el pas 
de vianants. Els vidres i objectes perillossos s’han de protegir. 
Només es poden deixar 4 voluminosos per habitatge. 
Si necessita deixar més residus, truqui al 93 560 24 10

 També es poden portar els residus a la deixalleria. Està prohibit 
deixar-los a la via pública fora dels dies establerts. 
Les sancions són entre 500 i 1.200 euros.
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El Pessebre Vivent va celebrar 
el 21 de desembre el seu 40è 
aniversari. L’escenificació va 
estrenar nou muntatge, amb un 
canvi de decorat, noves músi-
ques i una il·luminació diferent. 
El Pessebre va comptar amb 
moltes persones que han parti-
cipat en algun moment al llarg 
d’aquests anys. El Parc Popu-
lar es va omplir amb centenars 
d’espectadors.
Fins a 120 persones van fer pos-
sible la representació d’aquest 
any, 80 de les quals van sortir 
a actuar. Des de l’entrada fins 
a les parades del mercat, la 
casa de Maria, de Sant Josep, 
el castell d’Herodes i el pesse-
bre on va néixer el Nen Jesús 
presentaven una nova imatge, 
amb molts més detalls i realis-
me. L’esperit de l’acte va ser el 
de sempre amb les pastores i els 
pastors, els soldats romans, els 
Reis Mags, l’àngel, Maria i Sant 
Josep, que van omplir l’escenari 
al Parc Popular.

Agraïments
L’acte va seguir amb la tradicio-
nal rifa i un parlament per part 
de la presidenta de l’Associació 
Pessebre Vivent, Tere Rubio, 
tres joves del Pessebre i la regi-
dora de Cultura, Judith Robles. 
Rubio va dir que “hi ha hagut 
molta feina, molt esforç, mol
ta gent treballant i ha valgut 
la pena. Ha sigut un canvi 
molt gran, necessitem molta 
col·laboració per fer aquest 

› CULTURA
El Mercat de Nadal d’entitats es va celebrar també el dia 21

120 persones van fer possible 
la 40a edició del Pessebre Vivent

tipus de muntatge i vull a
grair a tothom la col·labora
ció”. La presidenta va destacar 
les novetats d’aquesta 40a edi-
ció: “hem fet alguna cosa en 
il·luminació, l’escenografia i 
la música han canviat molt; 
estic molt contenta”. 
La regidora de Cultura va 
agrair a l’entitat el seu esforç 
per mantenir una tradició com 

aquesta. Paral·lelament al Pes-
sebre Vivent, i per celebrar el 
seu 40è aniversari, l’associació 
va organitzar el Mercat de Na-
dal d’entitats. Van muntar els 
seus estands al Parc Popular les 
colles dels Saltats i dels Volats, 
Animalets, La Llagosta con-
tra el càncer, Parlem Queer, la 
Murga i la mateixa Associació 
Pessebre Vivent. - X. Herrero

L’Escola Municipal de Músi-
ca va fer el Concert de Nadal 
el 20 de desembre. El Centre 
Cultural es va omplir durant 
l’activitat. L’alumnat va in-
terpretar diverses cançons, 
algunes d’elles de temàtica na-
dalenca. També, es van fer pe-
tites representacions de teatre 
durant l’activitat.

Oferta educativa
L’Escola Municipal de Músi-
ca ha incorporat aquest curs 
2024-2025 les classes de 
teatre dins de la seva oferta 
educativa. El centre, ubicat 
a Can Pelegrí, va encetar la 
nova campanya al setem-
bre i ja suma una norantena 
d’estudiants, des de les edats 
d’iniciació fins a les persones 
adultes. “Aquest curs, a di
ferència dels anteriors, hem 
incorporat el teatre dins de 
la formació artística de l’es
cola, a banda de la música. 
Fem una iniciació fins als 8 
anys i, a partir d’aleshores, 
s’escull la part musical amb 
un instrument o la part tea
tral”, assenyala Gerard Araiz, 

director de l’Escola Muni-
cipal de Música, que afegeix 
que té una gran acceptació la 
nova branca d’interpretació. 
L’Escola de Música és un ser-
vei municipal que té com a 
objectiu fer arribar la cultura 
i la música a tota la població. 
Destaquen les classes de pia-
no, guitarra clàssica i elèctri-
ca, baix, bateria i percussió, 
violí i saxo. A més, hi ha clas-
ses de cant. Les inscripcions 
es mantenen obertes durant 
tot el curs. L’Escola de Mú-
sica farà concerts també a la 
primavera i a l’estiu. En un 
d’aquests, es preveu fer un in-
tercanvi amb altres escoles de 
música municipals. 
“Un dels aspectes més im
portants a l’hora de treba
llar una disciplina artística 
és fomentar el pensament 
abstracte. El fet de treba
llar amb coses intangibles, 
com la música i el teatre, té 
múltiples beneficis, com ara 
el foment de la memòria, la 
coordinació i la socialitza
ció”, explica Araiz. - José Luis 
Rodríguez Beltrán

El Pessebre Vivent i el Mercat de Nadal d’entitats.

› CULTURA

L’Escola de Música va oferir
el Concert de Nadal el dia 20
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El Centre Cultural s’omple 
amb la Zambomba Solidària

› CULTURA

L’Ajuntament de la Llagosta ha 
iniciat el projecte Ciutat ami-
gable amb les persones grans, 
que promou l’Organització 
Mundial de la Salut (OMS). 
Per aquest motiu, la Regidoria 
de Gent Gran, amb el suport 
de la Diputació de Barcelona, 
està redactant un pla estratègic 
amb la finalitat que aquest do-
cument s’ajusti als requisits de 
l’OMS i formar part de la Xarxa 
de Ciutats Amigables amb les 
Persones Grans.

Sessions de treball
L’Ajuntament ha fet ja diverses 
sessions de treball amb enti-
tats de la nostra localitat i amb 
treballadors de diferents regi-
dories de l’administració local. 
L’objectiu és conèixer la situa-
ció actual de les persones grans 
a través d’una mirada integral; 
detectar les necessitats exis-
tents i els suggeriments de mi-
llora; conèixer els punts de vis-
ta de les persones cuidadores; i 
recollir les visions i propostes 
dels agents socials i professio-
nals del municipi. Tot plegat, 
per convertir la Llagosta en 

› SOCIETAT

Iniciat el projecte Ciutat 
amigable amb les persones grans

un municipi més inclusiu amb 
les persones grans. En aquests 
moments i fins al mes de febrer,  
el projecte està en una fase de 
diagnosi, que inclou l’anàlisi del 
context, les sessions de treball 
tècnic i els grups focals. Poste-
riorment, es preveu elaborar el 
disseny del pla d’acció del nou 
document. 
L’Ajuntament ha fet una crida 
per cercar persones majors de 

60 anys per participar en futurs 
grups de debat i aportar idees, 
que puguin ser incloses en el pla 
estratègic. Les persones que es-
tiguin interessades a participar 
han de contactar amb la tècnica 
de Gent Gran, Verónica Bas-
quens, al Casal d’Avis, els dime-
cres, de les 10.30 a les 14 hores, 
o qualsevol altre matí trucant al 
telèfon 93 560 39 11 i l’extensió 
5006. - José Luis Rodríguez

Sessió de treball del projecte Ciutat amigable.

Un moment de la 10a Zambomba Solidària. 

La 10a edició de la Zambomba 
Solidària celebrada a la Lla-
gosta el 8 de desembre va ser 
un èxit. Es van esgotar les en-
trades per a les dues sessions 
que van tenir lloc al Centre 
Cultural. L’activitat va ser or-
ganitzada per la Unió Musical 
La Flamenca de la Llagosta i 
l’Hermandad Nuestra Señora 
del Rocío Pastorcillo Divino 
de l’Hospitalet de Llobregat. 
L’activitat va servir per recor-
dar algunes de les nadales més 
preuades de les nou edicions 
anteriors. La Zambomba va 
recrear una jornada d’assaig 

de flamenc i va fer embogir 
el públic assistent. “Hem 
volgut recordar en aques
ta 10a edició algunes de 
les nadales de flamenc que 
més ens han agradat. Hem 
volgut fer un recordatori a 
la trajectòria de deu anys 
que ja portem”, va explicar 
Paco Garfia, responsable de 
la Unió Musical La Flamenca 
i de la Zambomba Solidària. 
La recaptació es destinarà a 
l’Hospital Sant Joan de Déu 
de Barcelona, que investiga 
sobre el càncer infantil. - José 
Luis Rodríguez Beltrán
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Carlos Llorà Fernández (Esquerra Republicana de Catalunya) 
va prendre possessió del càrrec de regidor de l’Ajuntament de la 
Llagosta durant un ple extraordinari celebrat el 23 de desem-
bre. Llorà substitueix Cristina Segura i és l’únic membre del 
grup municipal d’ERC. - J.C.

› POLÍTICA

Pren possessió del càrrec de 
regidor Carlos Llorà (ERC)

El Ple de l’Ajuntament de la 
Llagosta ha adjudicat a l’em-
presa FCC Aqualia el contracte 
per a la concessió del servei pú-
blic d’abastament d’aigua pota-
ble del nostre municipi. L’acord 
es va prendre durant el ple ex-
traordinari celebrat el 23 de de-
sembre amb els vots a favor del 
PSC i del PP i les abstencions 
de LLEC i d’ERC. El contrac-
te entrarà en vigor l’1 de febrer 
i tindrà una durada de 25 anys. 
L’alcalde de la Llagosta, Óscar 
Sierra, va indicar durant la ses-
sió plenària que FCC Aqualia 
haurà de fer una inversió per 
sobre d’1,8 milions d’euros du-
rant els tres primers anys per 
eliminar el fibrociment de la 

› SOCIETAT

El Ple adjudica el nou contracte 
de l’aigua a la firma FCC Aqualia

xarxa d’aigua de la Llagosta. 
“Com a ajuntament no po
díem afrontar aquesta in
versió”, va recordar Sierra. La 
nova concessionària realitzarà 
també unes inversions addicio-
nals amb un pressupost de gai-
rebé 900.000 euros.

Escombraries
Durant el ple també es va apro-
var, per unanimitat, la signatura 
del conveni amb el Consorci per 
a la Gestió dels Residus del Va-
llès Oriental per a la gestió dels 
residus comercials i municipals 
de la Llagosta des d’aquest any. 
S’autoritza una despesa mà-
xima per al 2025 d’1.547.139 
euros per a aquesta tasca i de 

117.962 euros per a la campa-
nya de comunicació que farà 
el Consorci a la Llagosta sobre 
el nou sistema de contenidors 
tancats. El regidor d’Acció Cli-
màtica, Marc Ruiz, va avançar 
que el Consorci es farà càrrec 
de la recollida d’escombraries a 
la Llagosta quan es posi en mar-
xa el nou contracte de la neteja 
viària. Actualment, la mateixa 
empresa que neteja els carrers 
fa la recollida de les escombra-
ries dels contenidors grisos.
El Ple també va desestimar les 
al·legacions i va aprovar defi-
nitivament, per unanimitat, les 
modificacions de les ordenan-
ces fiscals per a l’exercici 2025.  
- Juanjo Cintas
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La Llagosta contra el càncer 
va portar a terme durant el 
mes de desembre, per segon 
any seguit, una campanya soli-
dària de recollida de joguines. 
L’entitat va instal·lar un es-
tand al costat de l’ambulatori 
els dies 5, 12 i 19 de desembre. 
També va recollir joguines el 
dia 14 durant el Mercat de Na-
dal d’entitats al Parc Popular.
A l’estand es podien entregar 
joguines noves i comprar di-
ferents productes nadalencs, 

que l’entitat havia fet a mà. 
Les joguines i els diners re-
captats han anat destinats a la 
Unitat de Pediatria de l’Hos-
pital Clínic de Barcelona. 
D’altra banda, La Llagosta 
contra el càncer va organit-
zar durant la tarda del dia 22 
de desembre una xocolatada 
solidària a la plaça d’Antoni 
Baqué. Els diners recaptats 
es destinaran a la investigació 
del càncer. - J. Luis Rodrígue z 
Beltrán

› SOCIETAT

La Llagosta contra el càncer
va recollir joguines per al Clínic

Recollida de joguines.

Ja està en marxa el nou Centre 
d’Urgències d’Atenció Primària 
(CUAP) Baix Vallès al passeig 
de la Florida de Santa Perpètua 
de Mogoda. Estarà obert les 24 
hores, els 365 dies de l’any, per 
atendre les urgències de bai-
xa i mitjana complexitat, tant 
de la població adulta com de 
la població pediàtrica. També 
farà radiologies i ecografies i 
comptarà amb servei d’analíti-
ca urgent. Més endavant acolli-
rà dues unitats de Suport Vital 
Bàsic del Servei d’Emergències 
Mèdiques.
El CUAP, gestionat per l’Ins-
titut Català de la Salut, dona 
cobertura al territori del Baix 
Vallès, que suma 160.000 ha-
bitants i abasta localitats com 
Santa Perpètua, Palau-solità i 
Plegamans, Caldes de Montbui, 

› SOCIETAT
L’equipament dona servei també a la ciutadania de la Llagosta

Entra en funcionament el 
Centre d’Urgències Baix Vallès

Sant Feliu de Codines, Parets, 
Mollet, Martorelles, Sant Fost 
de Campsentelles i la Llagos-
ta. Igualment el centre podrà 
atendre els veïns de municipis 

propers com Polinyà. L’obra ha 
tingut una inversió de 2,5 mi-
lions d’euros, finançada pel Ser-
vei Català de la Salut amb Fons 
REACT.  - Juanjo Cintas

El CUAP Baix Vallès està ubicat a Santa Perpètua.

El Casal d’Avis va acollir el 16 
de desembre una activitat in-
tergeneracional. L’alumnat de 
primer i segon de Primària de 
l’Escola Les Planes va visitar 
l’equipament per cantar una sè-
rie de nadales. L’activitat estava 
oberta a tota la població. La re-
gidora de Gent Gran, Eva Villa-
nueva, estava present. - J.C.

› EDUCACIÓ

Nadales al Casal d’Avis amb alumnat de primer
i segon de Primària de l’Escola Les Planes

› CULTURA

Últim intercanvi del 2024
de la Casa de Andalucía

El Centre Cultural s’omple 
amb la Zambomba Solidària

› CULTURA

L’Ajuntament de la Llagosta ha 
iniciat el projecte Ciutat ami-
gable amb les persones grans, 
que promou l’Organització 
Mun dial de la Salut (OMS). 
Per aquest motiu, la Regidoria 
de Gent Gran, amb el suport 
de la Diputació de Barcelona, 
està redactant un pla estratègic 
amb la finalitat que aquest do-
cument s’ajusti als requisits de 
l’OMS i formar part de la Xarxa 
de Ciutats Amigables amb les 
Persones Grans.

Sessions de treball
L’Ajuntament ha fet ja diverses 
sessions de treball amb enti-
tats de la nostra localitat i amb 
treballadors de diferents regi-
dories de l’administració local. 
L’objectiu és conèixer la situa-
ció actual de les persones grans 
a través d’una mirada integral; 
detectar les necessitats exis-
tents i els suggeriments de mi-
llora; conèixer els punts de vis-
ta de les persones cuidadores; i 
recollir les visions i propostes 
dels agents socials i professio-
nals del municipi. Tot plegat, 
per convertir la Llagosta en 

› SOCIETAT

Iniciat el projecte Ciutat 
amigable amb les persones grans

un municipi més inclusiu amb 
les persones grans. En aquests 
moments i fins al mes de febrer,  
el projecte està en una fase de 
diag nosi, que inclou l’anàlisi del 
context, les sessions de treball 
tècnic i els grups focals. Poste-
riorment, es preveu elaborar el 
disseny del pla d’acció del nou 
document. 
L’Ajuntament ha fet una crida 
per cercar persones majors de 

60 anys per participar en futurs 
grups de debat i aportar idees, 
que puguin ser incloses en el pla 
estratègic. Les persones que es-
tiguin interessades a participar 
han de contactar amb la tècnica 
de Gent Gran, Verónica Bas-
quens, al Casal d’Avis, els dime-
cres, de les 10.30 a les 14 hores, 
o qualsevol altre matí trucant al 
telèfon 93 560 39 11 i l’extensió 
5006. - José Luis Rodríguez

Sessió de treball del projecte Ciutat amigable.

Un moment de la 10a Zambomba Solidària. 

La 10a edició de la Zambomba 
Solidària celebrada a la Lla-
gosta el 8 de desembre va ser 
un èxit. Es van esgotar les en-
trades per a les dues sessions 
que van tenir lloc al Centre 
Cultural. L’activitat va ser or-
ganitzada per la Unió Musical 
La Flamenca de la Llagosta i 
l’Hermandad Nuestra Señora 
del Rocío Pastorcillo Divino 
de l’Hospitalet de Llobregat. 
L’activitat va servir per recor-
dar algunes de les nadales més 
preuades de les nou edicions 
anteriors. La Zambomba va 
recrear una jornada d’assaig 

de flamenc i va fer embogir 
el públic assistent. “Hem 
volgut recordar en aques
ta 10a edició algunes de 
les nadales de flamenc que 
més ens han agradat. Hem 
volgut fer un recordatori a 
la trajectòria de deu anys 
que ja portem”, va explicar 
Paco Garfia, responsable de 
la Unió Musical La Flamenca 
i de la Zambomba Solidària. 
La recaptació es destinarà a 
l’Hospital Sant Joan de Déu 
de Barcelona, que investiga 
sobre el càncer infantil. - José 
Luis Rodríguez Beltrán
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Carlos Llorà Fernández (Esquerra Republicana de Catalunya) 
va prendre possessió del càrrec de regidor de l’Ajuntament de la 
Llagosta durant un ple extraordinari celebrat el 23 de desem-
bre. Llorà substitueix Cristina Segura i és l’únic membre del 
grup municipal d’ERC. - J.C.

› POLÍTICA

Pren possessió del càrrec de 
regidor Carlos Llorà (ERC)

El Ple de l’Ajuntament de la 
Llagosta ha adjudicat a l’em-
presa FCC Aqualia el contracte 
per a la concessió del servei pú-
blic d’abastament d’aigua pota-
ble del nostre municipi. L’acord 
es va prendre durant el ple ex-
traordinari celebrat el 23 de de-
sembre amb els vots a favor del 
PSC i del PP i les abstencions 
de LLEC i d’ERC. El contrac-
te entrarà en vigor l’1 de febrer 
i tindrà una durada de 25 anys. 
L’alcalde de la Llagosta, Óscar 
Sierra, va indicar durant la ses-
sió plenària que FCC Aqualia 
haurà de fer una inversió per 
sobre d’1,8 milions d’euros du-
rant els tres primers anys per 
eliminar el fibrociment de la 

› SOCIETAT

El Ple adjudica el nou contracte 
de l’aigua a la firma FCC Aqualia

xarxa d’aigua de la Llagosta. 
“Com a ajuntament no po
díem afrontar aquesta in
versió”, va recordar Sierra. La 
nova concessionària realitzarà 
també unes inversions addicio-
nals amb un pressupost de gai-
rebé 900.000 euros.

Escombraries
Durant el ple també es va apro-
var, per unanimitat, la signatura 
del conveni amb el Consorci per 
a la Gestió dels Residus del Va-
llès Oriental per a la gestió dels 
residus comercials i municipals 
de la Llagosta des d’aquest any. 
S’autoritza una despesa mà-
xima per al 2025 d’1.547.139 
euros per a aquesta tasca i de 

117.962 euros per a la campa-
nya de comunicació que farà 
el Consorci a la Llagosta sobre 
el nou sistema de contenidors 
tancats. El regidor d’Acció Cli-
màtica, Marc Ruiz, va avançar 
que el Consorci es farà càrrec 
de la recollida d’escombraries a 
la Llagosta quan es posi en mar-
xa el nou contracte de la neteja 
viària. Actualment, la mateixa 
empresa que neteja els carrers 
fa la recollida de les escombra-
ries dels contenidors grisos.
El Ple també va desestimar les 
al·legacions i va aprovar defi-
nitivament, per unanimitat, les 
modificacions de les ordenan-
ces fiscals per a l’exercici 2025.  
- Juanjo Cintas
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Un 55% de les accions propo-
sades durant el 2023 en el marc 
del Pla Local de Salut 2022-
2025 s’han assolit plenament i 
un 5% ho ha fet de manera par-
cial. El 32% no s’han assolit i la 
resta d’indicadors no es poden 
avaluar per diferents motius.
Aquestes són les principals da-
des de l’anàlisi realitzada sobre 
les actuacions de 2023 del Pla 
Local de Salut. Una anàlisi que 
permet conèixer el seu grau de 
compliment. 
Aquest seguiment ha facilitat la 
tasca executada durant el 2024 
i planifi car les accions per a 
aquest 2025. El grup motor del 
Pla Local de Salut es va reunir 
per conèixer les dades d’aquest 
seguiment, que s’afegiran a 
l’avaluació fi nal que es faci en 
acabar el Pla i per preparar el 
següent.

Salut sexual
Els àmbits que han obtingut un 
major nivell de compliment són 
el de Salut sexual i reproducti-
va, amb un 100%; el d’Activitat 
física i esport, amb un 88%; el de 
Seguretat de les persones, amb 
un 83%; i el de Benestar emo-
cional i salut mental, amb un 
75%. Les accions plantejades 
que s’han complert del tot són, 
entre d’altres, les activitats es-
portives i la seva promoció, els 
tallers de benestar i salut emo-
cional, les activitats amb la gent 
gran, els tallers sobre sexualitat 
o algunes accions sobre alimen-

› SOCIETAT
S’han assolit la meitat dels objectius, segons el grup motor

Bon balanç del primer any 
d’aplicació del Pla Local de Salut

tació saludable. Totes aquestes 
es van mantenir durant el 2024. 
On s’ha fet un camí més curt és 
en l’àmbit dedicat a prevenir 
l’aïllament social, amb un 31% 
dels objectius assolits; seguit 
del de les Condicions políti-
ques, socioeconòmiques, cultu-
rals i me diam bientals, amb un 
36%; Alimentació saludable, 
amb un 50%; i Protecció de la 
salut, amb un 54%.

Satisfacció
Hi ha objectius que encara es-
tan per desenvolupar, com la 
constitució de la Taula de Salut 
de la Llagosta, l’estudi per Ad-
herir-se a la Red Española de 
Ciudades Saludables (RECS) 
o el control dels animals do-
mèstics de companyia. Altres ja 
es van començar a treballar el 
2024, com el Programa de pres-
cripció social o la realització de 

formació en desfi bril·ladors. 
El regidor de Salut Pública, 
Maria no García, ha manifestat 
que “estem molt satisfets pel 
grau de compliment dels ob
jectius que s’havien establert 
per al 2023. En alguns parà
metres hem d’aconseguir una 
major acceleració dels objec
tius, però el resultat global 
del 60% és satisfactori”. Gar-
cía ha destacat que “els resul
tats obtinguts són gràcies a 
la feina transversal tant dels 
diferents departaments de 
l’Ajuntament de la Llagosta 
com de la resta del grup mo
tor, amb la seva implicació i 
les seves aportacions”. 
L’Ajuntament de la Llagosta 
farà públic l’informe de segui-
ment de 2023 del Pla Local de 
Salut, que recollirà les al·lega-
cions presentades al Pla que es 
van estimar. - X. Herrero

L’espai jove Cal Jardiner de 
Parets del Vallès va acollir la 
segona edició de les Jornades 
Vallès Queer, que va cele-
brar-se amb la col·laboració 
de Parlem Queer! de la Lla-
gosta. La iniciativa, que neix 
del Servei Comarcal de Jo-
ventut i del Servei d’Atenció 
Integral del Consell Comarcal 
del Vallès Oriental, va reunir 
una cinquantena de persones, 
consolidant-se com un espai 
clau per al jovent del col·lectiu 
LGBTIQA+.
La jornada va començar amb 
una taula rodona que va posar 
el focus en les experiències de 
les persones trans i no-binà-
ries del Vallès Oriental, mode-
rada per l’entitat Ca l’Enredus 
de Sabadell. Entre les princi-
pals refl exions, es va destacar 

la manca de recursos mèdics 
de proximitat i la desatenció 
de les necessitats específi ques 
del col·lectiu trans i no-binari 
des de la perspectiva mèdica i 
sanitària.
Tanmateix, va denunciar-se 
la presència d’assetjament per 
part de fi gures educatives, po-
sant de manifest la necessitat 
d’una major sensibilització i 
suport en els entorns educa-
tius per garantir el reconeixe-
ment i la validació de les iden-
titats de gènere. Tot i això, es 
va valorar molt positivament 
la creació d’espais segurs, com 
els grups d’amistat, espais jo-
ves i jornades com aquesta.
També, hi va haver un taller 
de moda i diferents propos-
tes musicals. - J.L. Rodríguez 
Beltrán 

Reunió del grup motor del Pla Local de Salut.

› IGUALTAT

Parlem Queer! participa en la 
segona edició del Vallès Queer

L’Escola d’Adults va organitzar el dia 12 una xerrada sobre les 
malalties respiratòries, en el marc de la Marató de 3Cat, a cà-
rrec de Núria Morera, farmacèutica i divulgadora científi ca. 

› EDUCACIÓ

Xerrada sobre malalties 
respiratòries per la Marató

1 de febrer, a les 20 h,
al Centre Cultural

Preu: 11 euros
Venda d'entrades a 

www.entrapolis.com
i a l'OAC
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ZONA JOVlc� 
SERVEI 
D'ORIENTACIÓ 
JUVENIL DE 
LA LLAGOSTA 
Per a joves de 16 a 29 anys 

ACOMPANYAMENT INTEGRAL 
l ASSESSORAMENT EN ELS
ÀMBITS DE TREBALL l
FORMACIÓ

M 
662191647 

orientaciojoventut@vallesoriental.cat 

@ojvallesoriental 

� Ajuntament V de la Llagosta 
El Vallès Oriental oficina Consell Comarcal ove 

l , d. 7ara ... que estu 10. 

Vull començar a 
treballar 

No sé què fer ... 

Ill del Vallès Orienta 
� Generalitat WJI de Catalunya 

ove 
l l del Vallès Oriental

Vols rebre 
suport en la construcció 
del teu projecte de vida? 

Estem al teu costat! 
Ens trobaràs els dimarts 

quinzenalment a Can Pelegrí 
en horari de 16 a 19 h 

MINERVA DOMINGO PADILLA 
Tècnica de Suport a l'Ocupació 
Juvenil 

www.vallesjove.cat 

Cofinançat per 
la Unió Europea l Servei d'Ocupació de Catalunya 

La Llagosta va celebrar
el Dia dels drets humans

› SOCIETAT
Durant l’acte es va recordar a les víctimes del franquisme

de Diversitat Ciutadana, aquest any s’ha 
volgut donar importància a les víctimes 
del franquisme com a vulneració de 
drets. “A la Llagosta no oblidem a les 
persones que han sofert aquesta vul
neració de drets, cada any a l’octubre 
des del municipi es continuen recor
dant als represaliats pel franquisme”, 
segons s’explica al manifest institucio-
nal que va llegir la regidora de Diversitat 
Ciutadana, Ainara Morales. En l’acte, 
també hi van ser les regidores de l’equip 
de govern local Judith Robles, Eva Villa-
nueva i Raquel Martínez. 

Xerrada sobre el franquisme
José Luis Mediavilla va fer una xerrada 
sobre l’època del franquisme a la nostra 
localitat en la qual va destacar que en els 
anys posteriors a la Guerra Civil “hi ha
via molt silenci en el bàndol republi
cà perquè la gent volia ocultar la seva 
ideo logia per por a les represàlies, és 
a dir, la gent tenia por d’expressarse 
i això era una vulneració dels seus 
drets”. L’acte de commemoració del 
Dia dels drets humans va acabar amb la 
projecció del documental El Silencio de 
Otros, dirigit per Almudena Carracedo i 
Robert Bahar, que tracta sobre la lluita 
silenciada de les víctimes de la dictadura 
franquista. - José Luis Rodríguez

“En l’època del franquisme hi havia 
molta por a la Llagosta i, sobretot, 
silenci”. Ho va explicar l’historiador 
local José Luis Mediavilla durant l’acte 
de commemoració del Dia internacio-

nal dels drets humans, que va organit-
zar l’Ajuntament el 10 de desembre al 
Centre Cultural amb la participació 
de l’alumnat de segon de Batxillerat de 
l’Institut Marina. Des de la Regidoria 

El 28 de gener començarà una 
nova edició del Cicle de passe-
jades de marxa nòrdica per a la 
gent gran de la Llagosta. La pri-
mera localitat que es visitarà és 
Montgat. 
El 25 de febrer serà el torn d’Avi-
nyó; el 18 de març de Vilanova i la 
Geltrú i el 8 d’abril de la Llagos-
ta. En cadascuna de les sortides 
podran participar un màxim de 
52 veïns i veïnes de la Llagosta. 
L’acte de cloenda d’aquest nou 
clic de passejades per a la gent 
gran es farà a Caldes de Montbui 
els dies 13, 14 i 15 de maig. Per 
participar en l’acte de cloenda, és 
obligatori assistir a un mínim de 
tres passejades. Les inscripcions 
per a la passejada per Montgat es 
podran fer al Casal d’Avis els dies 
16 i 17 de gener de les 9 a les 12 
hores. - J.C.

/ 11Actualitat

Passejades de 
marxa nòrdica 
per a gent gran
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Un 55% de les accions propo-
sades durant el 2023 en el marc 
del Pla Local de Salut 2022-
2025 s’han assolit plenament i 
un 5% ho ha fet de manera par-
cial. El 32% no s’han assolit i la 
resta d’indicadors no es poden 
avaluar per diferents motius.
Aquestes són les principals da-
des de l’anàlisi realitzada sobre 
les actuacions de 2023 del Pla 
Local de Salut. Una anàlisi que 
permet conèixer el seu grau de 
compliment. 
Aquest seguiment ha facilitat la 
tasca executada durant el 2024 
i planifi car les accions per a 
aquest 2025. El grup motor del 
Pla Local de Salut es va reunir 
per conèixer les dades d’aquest 
seguiment, que s’afegiran a 
l’avaluació fi nal que es faci en 
acabar el Pla i per preparar el 
següent.

Salut sexual
Els àmbits que han obtingut un 
major nivell de compliment són 
el de Salut sexual i reproducti-
va, amb un 100%; el d’Activitat 
física i esport, amb un 88%; el de 
Seguretat de les persones, amb 
un 83%; i el de Benestar emo-
cional i salut mental, amb un 
75%. Les accions plantejades 
que s’han complert del tot són, 
entre d’altres, les activitats es-
portives i la seva promoció, els 
tallers de benestar i salut emo-
cional, les activitats amb la gent 
gran, els tallers sobre sexualitat 
o algunes accions sobre alimen-

› SOCIETAT
S’han assolit la meitat dels objectius, segons el grup motor

Bon balanç del primer any 
d’aplicació del Pla Local de Salut

tació saludable. Totes aquestes 
es van mantenir durant el 2024. 
On s’ha fet un camí més curt és 
en l’àmbit dedicat a prevenir 
l’aïllament social, amb un 31% 
dels objectius assolits; seguit 
del de les Condicions políti-
ques, socioeconòmiques, cultu-
rals i me diam bientals, amb un 
36%; Alimentació saludable, 
amb un 50%; i Protecció de la 
salut, amb un 54%.

Satisfacció
Hi ha objectius que encara es-
tan per desenvolupar, com la 
constitució de la Taula de Salut 
de la Llagosta, l’estudi per Ad-
herir-se a la Red Española de 
Ciudades Saludables (RECS) 
o el control dels animals do-
mèstics de companyia. Altres ja 
es van començar a treballar el 
2024, com el Programa de pres-
cripció social o la realització de 

formació en desfi bril·ladors. 
El regidor de Salut Pública, 
Maria no García, ha manifestat 
que “estem molt satisfets pel 
grau de compliment dels ob
jectius que s’havien establert 
per al 2023. En alguns parà
metres hem d’aconseguir una 
major acceleració dels objec
tius, però el resultat global 
del 60% és satisfactori”. Gar-
cía ha destacat que “els resul
tats obtinguts són gràcies a 
la feina transversal tant dels 
diferents departaments de 
l’Ajuntament de la Llagosta 
com de la resta del grup mo
tor, amb la seva implicació i 
les seves aportacions”. 
L’Ajuntament de la Llagosta 
farà públic l’informe de segui-
ment de 2023 del Pla Local de 
Salut, que recollirà les al·lega-
cions presentades al Pla que es 
van estimar. - X. Herrero

L’espai jove Cal Jardiner de 
Parets del Vallès va acollir la 
segona edició de les Jornades 
Vallès Queer, que va cele-
brar-se amb la col·laboració 
de Parlem Queer! de la Lla-
gosta. La iniciativa, que neix 
del Servei Comarcal de Jo-
ventut i del Servei d’Atenció 
Integral del Consell Comarcal 
del Vallès Oriental, va reunir 
una cinquantena de persones, 
consolidant-se com un espai 
clau per al jovent del col·lectiu 
LGBTIQA+.
La jornada va començar amb 
una taula rodona que va posar 
el focus en les experiències de 
les persones trans i no-binà-
ries del Vallès Oriental, mode-
rada per l’entitat Ca l’Enredus 
de Sabadell. Entre les princi-
pals refl exions, es va destacar 

la manca de recursos mèdics 
de proximitat i la desatenció 
de les necessitats específi ques 
del col·lectiu trans i no-binari 
des de la perspectiva mèdica i 
sanitària.
Tanmateix, va denunciar-se 
la presència d’assetjament per 
part de fi gures educatives, po-
sant de manifest la necessitat 
d’una major sensibilització i 
suport en els entorns educa-
tius per garantir el reconeixe-
ment i la validació de les iden-
titats de gènere. Tot i això, es 
va valorar molt positivament 
la creació d’espais segurs, com 
els grups d’amistat, espais jo-
ves i jornades com aquesta.
També, hi va haver un taller 
de moda i diferents propos-
tes musicals. - J.L. Rodríguez 
Beltrán 

Reunió del grup motor del Pla Local de Salut.

› IGUALTAT

Parlem Queer! participa en la 
segona edició del Vallès Queer

L’Escola d’Adults va organitzar el dia 12 una xerrada sobre les 
malalties respiratòries, en el marc de la Marató de 3Cat, a cà-
rrec de Núria Morera, farmacèutica i divulgadora científi ca. 

› EDUCACIÓ

Xerrada sobre malalties 
respiratòries per la Marató

1 de febrer, a les 20 h,
al Centre Cultural

Preu: 11 euros
Venda d'entrades a 

www.entrapolis.com
i a l'OAC



Com estàs després d’anunciar 
la retirada?
Les sensacions són noves, tot 
i que en els darrers anys quan 
he jugat fora les aficions locals 
m’han mostrat molt de respec-
te. En els últims partits fora de 
casa, després de dir que em re-
tirava, mai havia tingut aques-
tes grans ovacions. No estic 
acostumat. Ho estic gaudint, 
però els resultats no ens es-
tan acompanyant. No crec que 
m’afecti, però potser sí a l’equip. 
Això sí, estic gaudint moltíssim 
d’aquestes mostres i estic molt 
agraït. 

Per què et retires, tot i ser el 
referent de l’equip?
Vull que el meu final arribi 
competint al meu màxim nivell 
i no m’agradaria que es veies un 
Antonio García diferent del que 
es veu ara a la pista. Estic amb 
força, il·lusió i m’agrada molt el 
meu dia a dia. Sé que estic al fil, 
potser, de la meva davallada i no 
vull que arribi a la pista, compe-
tint. Crec que això no seria just 
per a mi i, sobretot, per al meu 
club, equip i companys. Per a 
mi, és ideal retirar-me gaudint i 
competint al màxim nivell. 

Ara és quan més gaudeixes?
Els millors anys de la meva tra-
jectòria esportiva, o que més 
gaudeixo, és en aquesta última 
etapa amb el BM Granollers, 
perquè és quan he rebut més 
estima de la meva afició i quan 
hem estat més a prop d’obtenir 
un títol. Guanyar un títol hauria 
estat el més especial per a mi 
amb el BM Granollers, a més 
sent capità.

És una espineta que tens?
Quan vaig tornar al Granollers, 
després de negociar la tornada 
amb el gerent Pep Blanchart, jo 
li deia que volia tornar per gua-
nyar un títol. El que més m’ha-
gués agradat a la meva carrera 
esportiva és guanyar un títol 

Antonio García Robledo, de 40 anys, afronta aquest curs 
la seva última temporada com a jugador professional 
d’handbol al BM Granollers. L’esportista d’elit de la 
nostra localitat va anunciar fa unes setmanes que, 
en acabar l’actual temporada, es retirarà de les pistes 
després d’una exitosa trajectòria professional.  

Antonio García 
Robledo

Pots veure 
el vídeo de 
l’entrevista 
escanejant 
aquest codi

amb el club de la meva vida. No 
ho he aconseguit. Sí que és cert 
que vam guanyar una Lliga dels 
Pirineus, però és un títol menor. 
Hem estat a prop de guanyar 
una Copa del Rei, una Lliga Eu-
ropea o una Recopa. Aquesta 
temporada tindrem un parell 
d’oportunitats, que lluitarem 
fins al final per intentar donar 
la sorpresa. 

Quins són els moments que 
més recordes?
Crec que són la medalla de pla-
ta de la final a quatre de Flens-
burg (Alemanya) de la Lliga 
Europea amb el Granollers i la 
medalla de bronze en els Jocs 
Olímpics de Tòquio amb Espa-
nya. També em quedo amb el 
Campionat del Món amb Es-
panya a Barcelona (2013), però 
ja va ser fa força anys i aquelles 
sensacions no són tan recents. 
Per últim, també recordaré la 
temporada a Lleó, que va ser 
per a mi un punt d’inflexió de la 
meva carrera esportiva.
 
Què ha suposat per a tu com
petir amb Espanya?
Per a mi, és el millor que m’ha 
passat mai, perquè he pogut 
competir en campionats inter-
nacionals amb la selecció es-
panyola absoluta. És un orgull 
i un somni que té qualsevol es-
portista. A banda d’això, també 
m’engresca que pugui ser selec-
cionat per la selecció espanyola 
en qualsevol moment fins al fi-
nal de la meva carrera. 

Quina és la fórmula per jugar 
a l’elit amb 40 anys?
Entrenar, cuidar-te, menjar bé, 
tenir il·lusió en el dia a dia i es-
tar rodejat de gent que t’estima i 
que confia en tu. Hi ha una cosa 
que crec que és la clau, l’auto-
exigència. Has de saber i con-
fiar que tot allò que fas és al mà-
xim, cada dia té un sentit i que ja 
que fas la teva feina, que és allò 
que és el que més t’agrada i en el 

meu cas és l’handbol, s’ha de fer 
amb la màxima exigència. No 
s’han de deixar passar partits o 
temporades perquè el dia a dia 
passa i et passa per sobre. Si no 
estàs al màxim nivell, és com-
plicat que puguis tenir oportu-
nitats. 

Et motiva seguir en l’hand
bol?
Em motiva moltíssim el fet de 
continuar lligat en el desenvo-
lupament de l’handbol i, sobre-
tot, dins del meu club. Em veig 
arribant al Palau d’Esports per 
preparar la planificació de les 
coses necessàries dels primers 
equips. Crec que puc ajudar a 

“Vull retirar-me 
gaudint i competint
al màxim nivell” 
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desenvolupar l’autoexigència al 
club per continuar millorant-lo.  

De sempre t’ha agradat l’es
port?
De ben petit era un motivat de 
l’esport, per la meva família. 
El meu somni era ser jugador 
professional del futbol, perquè 
encara no coneixia l’handbol. 
Quan vaig fer 12 anys, Xa-
vier Canalejas va fer un equip 
d’handbol i em va encantar. 
Vaig aprendre moltíssim. I amb 
14 anys, em va trucar el BM 
Granollers per anar a jugar. 
Nosaltres teníem el handicap, 
a casa, que no teníem transport 
per anar-hi al Palau d’Esports 

i llavors havia d’agafar el tren. 
La meva mare va ser valenta i, 
per a mi, no era cap problema, 
perquè anava a fer el que més 
m’agradava fer. Hi havia dies 
que arribava a casa a les onze de 
la nit, però jo ho gaudia moltís-
sim i em sentia un privilegiat.

Aquell nen estaria content 
amb la teva trajectòria espor
tiva? 
Crec que sí, que si aquell An-
tonio García li expliqués tot 
allò que aconseguiríem no s’ho 
creuria. Crec que, fins i tot, ani-
ria amb més il·lusió a l’entre-
nament. - José Luis Rodríguez 
Beltrán
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El Centre Cultural acollirà
el dia 16 la 6a Nit de l’Esport

› POLIESPORTIU

› HANDBOL

Celebrada la desena
edició de l’Handball Day 

El Club Esportiu La Llagosta 
té aquesta temporada un total 
de 18 equips i prop de 230 es-
portistes. L’entitat de la nostra 
localitat va celebrar el 14 de 
desembre l’acte de presentació, 
que va omplir la gespa artificial 
i les graderies del Camp Muni-
cipal de Futbol Joan Gelabert.
El CE La Llagosta va presen-
tar 18 equips, quatre femenins 
i 14 masculins. “Estem con
solidant el projecte amb un 
gran nombre d’esportistes i 
equips. En l’estructura mas
culina tenim equips a totes 
les categories, perquè hem 
recuperat els juvenils i, en la 
femenina, tenim per primer 
cop un conjunt en futbol 11”, 
ha explicat Antonio Rísquez, 
president del CE La Llagosta, 
que es mostra il·lusionat amb 
una nova campanya per enda-
vant: “ens marquem tres ob
jectius amb els esportistes 

› FUTBOL

El Club Esportiu La Llagosta
va presentar els seus 18 equips

perquè volem que els futbo
listes aprenguin, es divertei
xin i siguin competitius”. 
Un dels reptes d’enguany del 
CE La Llagosta és la perma-
nència del primer equip mas-
culí a la Tercera Catalana des-
prés de l’ascens del curs passat. 

“Creiem que tenim plantilla 
per salvar la categoria i con
solidarnos a Tercera. Hem 
patit uns mals resultats per 
mala sort i per una sèrie de 
lesions, que ens han afectat”, 
explica Antonio Rísquez. - José 
Luis Rodríguez

Alguns dels esportistes del club llagostenc.

El Poliesportiu Antonio García Robledo i el Camp Municipal 
de Futbol Joan Gelabert van acollir el 23 de desembre la 10a 
edició de l’Handball Day, organitzada per Antonio García Ro-
bledo. Durant la jornada, joves esportistes d’entre 7 i 16 anys van 
fer diferents activitats, a més de practicar el seu esport preferit, 
l’handbol, aconsellats per García Robledo. - J. Cintas

La 6a edició de la Nit de l’Es-
port de la Llagosta se cele-
brarà el 16 de gener al Centre 
Cultural. L’Ajuntament reco-
neixerà el teixit esportiu pels 
èxits aconseguits durant la 
temporada 2023-2024 amb 
un total de sis premis i dife-
rents mencions especials. Les 
categories que es premia ran 
són la de millor promesa mas-
culí i femení, millor esportista 
absolut masculí i femení i mi-
llor equip masculí i femení. 
A més, un jurat tindrà la capa-
citat de concedir mencions 

especials, si així ho considera, 
a fites memorables esportives 
entre els diferents apartats a 
millor esportista o trajectòria 
en l’esport adaptat, dones que 
compleixin tasques directives 
de forma continuada en els 
clubs o associacions espor-
tives del municipi, reconei-
xement als mèrits personals 
amb relació al foment de l’es-
port local i reconeixement als 
mèrits personals amb relació 
al foment de la inclusió social 
a través de l’esport. - José Luis 
Rodríguez
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Javier Gómez, del Pàdel 
Club La Llagosta, ha quedat 
subcampió del circuit de 
menors del Màster Català 
infantil. Al torneig, organit-
zat per la Federació Cata-
lana de Pàdel, Gómez va 
formar parella amb Lucas 
Pueyo i van perdre la final 
contra la parella d’Asier Es-
tébanez i Biel Vilaseca per 
4-6, 6-1 i 6-4. - J.L.R.B.

› PÀDEL

Gómez, 
subcampió 
infantil

La selecció catalana, amb 
Pau Ramos, va ser elimi-
nada del Campionat d’Es-
panya sub-19 de futbol sala 
en els quarts de final. Cata-
lunya va caure en la tanda 
de penals contra la selecció 
de Madrid per 3 a 5. Els ca-
talans s’havien classificat 
per a la fase final guanyant 
tots els partits disputats a 
la prèvia a Galícia al mes de 
novembre. - J.L.R.B.

› FUTBOL SALA

Pau Ramos 
cau en els 
quarts

El sènior femení de l’Handbol 
Club Vallag va perdre el darrer 
partit del 2024 contra el Ca-
novelles per 25 a 28 i va baixar 
fins al tercer lloc del grup B de 
la Primera Catalana amb 20 
punts, empatat amb el segon, 
el Sant Fost, i el quart, la Pe-
nya Blaugrana de Montmeló. 
El líder és el Canovelles amb 
22 punts. El pròxim partit de 
les llagostenques serà el cap de 
setmana del 18 i 19 de gener a la 
pista del Montgrí, que és ante-
penúltim amb quatre punts.

Per la seva part, el sènior mas-
culí va tancar el 2024 amb una 
derrota contra el GEiEG per 
16 a 27, que el deixa en l’últim 
lloc del grup B de la Primera 
Catalana. El Vallag és cuer amb 
quatre punts, empatat amb el 
penúltim, el Montgrí, i l’antepe-
núltim, el Sant Fost. La salvació 
per als llagostencs queda a dos 
punts. El pròxim partit del Va-
llag serà a casa contra un rival 
directe per la permanència, el 
Montgrí.- José Luis Rodrígue z 
Beltrán

› HANDBOL

L’Handbol Club Vallag femení 
inicia l’any en tercera posició

Una acció d’atac del Vallag femení.

› FUTBOL SALA

La Concordia 
juga diumenge a 
casa amb l’Inter 
Sentmenat
El Club Deportivo La Con-
cordia jugarà diumenge a casa 
contra l’Inter Sentmenat. El 
conjunt llagostenc va trencar la 
ratxa positiva de resultats amb 
una clara derrota a la pista del 
Cardedeu per 6 a 0 en la darre-
ra jornada del 2024. L’equip sè-
nior femení llagostenc arribava 
a la novena jornada del campio-
nat amb tres victòries seguides, 
però contra les vallesanes va 
caure clarament i va sumar la 
quarta derrota de la tempora-
da. La jornada anterior, havia 
derro tat, en un bon partit, el Gi-
rona per 3 a 1 amb gols de Sonia 
Parera, Estefa Jémez i Marta 
Coll.
El Club Deportivo La Concor-
dia ocupa el novè lloc al grup 
1 de la Primera Catalana amb 
11 punts. El seu proper rival és 
antepenúltim amb només dos 
punts. - José Luis Rodrígue z 
Beltrán

Com estàs després d’anunciar 
la retirada?
Les sensacions són noves, tot 
i que en els darrers anys quan 
he jugat fora les aficions locals 
m’han mostrat molt de respec-
te. En els últims partits fora de 
casa, després de dir que em re-
tirava, mai havia tingut aques-
tes grans ovacions. No estic 
acostumat. Ho estic gaudint, 
però els resultats no ens es-
tan acompanyant. No crec que 
m’afecti, però potser sí a l’equip. 
Això sí, estic gaudint moltíssim 
d’aquestes mostres i estic molt 
agraït. 

Per què et retires, tot i ser el 
referent de l’equip?
Vull que el meu final arribi 
competint al meu màxim nivell 
i no m’agradaria que es veies un 
Antonio García diferent del que 
es veu ara a la pista. Estic amb 
força, il·lusió i m’agrada molt el 
meu dia a dia. Sé que estic al fil, 
potser, de la meva davallada i no 
vull que arribi a la pista, compe-
tint. Crec que això no seria just 
per a mi i, sobretot, per al meu 
club, equip i companys. Per a 
mi, és ideal retirar-me gaudint i 
competint al màxim nivell. 

Ara és quan més gaudeixes?
Els millors anys de la meva tra-
jectòria esportiva, o que més 
gaudeixo, és en aquesta última 
etapa amb el BM Granollers, 
perquè és quan he rebut més 
estima de la meva afició i quan 
hem estat més a prop d’obtenir 
un títol. Guanyar un títol hauria 
estat el més especial per a mi 
amb el BM Granollers, a més 
sent capità.

És una espineta que tens?
Quan vaig tornar al Granollers, 
després de negociar la tornada 
amb el gerent Pep Blanchart, jo 
li deia que volia tornar per gua-
nyar un títol. El que més m’ha-
gués agradat a la meva carrera 
esportiva és guanyar un títol 

Antonio García Robledo, de 40 anys, afronta aquest curs 
la seva última temporada com a jugador professional 
d’handbol al BM Granollers. L’esportista d’elit de la 
nostra localitat va anunciar fa unes setmanes que, 
en acabar l’actual temporada, es retirarà de les pistes 
després d’una exitosa trajectòria professional.  

Antonio García 
Robledo

Pots veure 
el vídeo de 
l’entrevista 
escanejant 
aquest codi

amb el club de la meva vida. No 
ho he aconseguit. Sí que és cert 
que vam guanyar una Lliga dels 
Pirineus, però és un títol menor. 
Hem estat a prop de guanyar 
una Copa del Rei, una Lliga Eu-
ropea o una Recopa. Aquesta 
temporada tindrem un parell 
d’oportunitats, que lluitarem 
fins al final per intentar donar 
la sorpresa. 

Quins són els moments que 
més recordes?
Crec que són la medalla de pla-
ta de la final a quatre de Flens-
burg (Alemanya) de la Lliga 
Europea amb el Granollers i la 
medalla de bronze en els Jocs 
Olímpics de Tòquio amb Espa-
nya. També em quedo amb el 
Campionat del Món amb Es-
panya a Barcelona (2013), però 
ja va ser fa força anys i aquelles 
sensacions no són tan recents. 
Per últim, també recordaré la 
temporada a Lleó, que va ser 
per a mi un punt d’inflexió de la 
meva carrera esportiva.
 
Què ha suposat per a tu com
petir amb Espanya?
Per a mi, és el millor que m’ha 
passat mai, perquè he pogut 
competir en campionats inter-
nacionals amb la selecció es-
panyola absoluta. És un orgull 
i un somni que té qualsevol es-
portista. A banda d’això, també 
m’engresca que pugui ser selec-
cionat per la selecció espanyola 
en qualsevol moment fins al fi-
nal de la meva carrera. 

Quina és la fórmula per jugar 
a l’elit amb 40 anys?
Entrenar, cuidar-te, menjar bé, 
tenir il·lusió en el dia a dia i es-
tar rodejat de gent que t’estima i 
que confia en tu. Hi ha una cosa 
que crec que és la clau, l’auto-
exigència. Has de saber i con-
fiar que tot allò que fas és al mà-
xim, cada dia té un sentit i que ja 
que fas la teva feina, que és allò 
que és el que més t’agrada i en el 

meu cas és l’handbol, s’ha de fer 
amb la màxima exigència. No 
s’han de deixar passar partits o 
temporades perquè el dia a dia 
passa i et passa per sobre. Si no 
estàs al màxim nivell, és com-
plicat que puguis tenir oportu-
nitats. 

Et motiva seguir en l’hand
bol?
Em motiva moltíssim el fet de 
continuar lligat en el desenvo-
lupament de l’handbol i, sobre-
tot, dins del meu club. Em veig 
arribant al Palau d’Esports per 
preparar la planificació de les 
coses necessàries dels primers 
equips. Crec que puc ajudar a 

“Vull retirar-me 
gaudint i competint
al màxim nivell” 
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desenvolupar l’autoexigència al 
club per continuar millorant-lo.  

De sempre t’ha agradat l’es
port?
De ben petit era un motivat de 
l’esport, per la meva família. 
El meu somni era ser jugador 
professional del futbol, perquè 
encara no coneixia l’handbol. 
Quan vaig fer 12 anys, Xa-
vier Canalejas va fer un equip 
d’handbol i em va encantar. 
Vaig aprendre moltíssim. I amb 
14 anys, em va trucar el BM 
Granollers per anar a jugar. 
Nosaltres teníem el handicap, 
a casa, que no teníem transport 
per anar-hi al Palau d’Esports 

i llavors havia d’agafar el tren. 
La meva mare va ser valenta i, 
per a mi, no era cap problema, 
perquè anava a fer el que més 
m’agradava fer. Hi havia dies 
que arribava a casa a les onze de 
la nit, però jo ho gaudia moltís-
sim i em sentia un privilegiat.

Aquell nen estaria content 
amb la teva trajectòria espor
tiva? 
Crec que sí, que si aquell An-
tonio García li expliqués tot 
allò que aconseguiríem no s’ho 
creuria. Crec que, fins i tot, ani-
ria amb més il·lusió a l’entre-
nament. - José Luis Rodríguez 
Beltrán
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El Club Petanca La Llagosta 
baixa a la Segona Catalana

› PETANCA

› ARTS MARCIALS

El Goshindo Ikigai Schools va 
fer una gala al Centre Cultural 

El sènior A del FS Unión Lla-
gostense comença l’any amb 
males sensacions després de 
tres derrotes seguides. L’equip 
llagostenc va perdre en l’última 
jornada, abans de l’aturada de 
la competició, contra el CFS 
Palau per 4 a 3. Anteriorment, 
el conjunt de Jordi Pavón havia 
caigut contra altres dos equips 
de la zona alta, l’Atlètic Cata-
là (3- 4) i el Prats de Lluçanès 
(3-2). La dinàmica negativa de 
resultats ha fet caure el sè nior 
A fins al quart lloc del grup 1 
de la Segona Catalana amb 16 
punts. L’equip llagostenc està a 
tres punts del tercer classificat, 
el Futsal Masnou, i del segon, el 
CFS Palau; i a sis del líder, l’At-
lètic Català. El pròxim partit 
serà  dissabte al CEM El Turó  
contra el Vic, que ocupa el vuitè 
lloc amb 13 punts.
El sènior B, al grup 3 de la Ter-
cera Catalana, manté el pols per 

› FUTBOL SALA

El primer equip del Fútbol Sala 
Unión Llagostense és quart

la primera posició amb l’Inter 
Sentmenat B, ja que tots dos es-
tan empatats a 25 punts. El se-
gon equip llagostenc va tancar 
l’any amb una ajustada victòria 
a la pista del Quatre Camins per 
4 a 5. El pròxim duel serà diu-
menge al CEM El Turó contra    

l’Inter Sentmenat B.  El sènior 
C, al grup 4 de la Tercera Ca-
talana, va acomiadar l’any amb 
una derrota a la pista de l’Sport 
Sala B per 2 a 1. L’equip és ter-
cer i, dissabte, jugarà contra el 
Grups Arrahona Nou Escorial 
D. - José Luis Rodríguez

El conjunt llagostenc suma tres derrotes seguides.

Néstor Ramírez, vinculat amb 
el Shaman Club Esportiu i veí 
de la Llagosta, ha guanyat la 
Copa Catalana 2024 d’enduro 
sub-23. El ciclista s’ha imposat 
en el calendari català amb un 
total de 892 punts i un marge de 
92 amb el segon, Adrián Cué-
llar, del Bisix Bikes.
Ramírez va competir en les sis 
proves de la Copa Catalana i en 
l’última va obtenir el seu millor 
resultat, un segon lloc a les Ga-
varres Gravity Race, que li va 
ser més que suficient per man-
tenir el lideratge sub-23. “Crec 
que la clau d’enguany ha es
tat haver estat molt regular 
a totes les curses. Al principi 
de la temporada vaig aconse
guir un ampli marge amb els 
meus perseguidors, però en 
el tram final la classificació 
es va ajustar. Vaig haver de 
concentrarme al màxim en 
l’última cursa per treure un 
bon resultat i mantenir el jer

› CICLISME

Néstor Ramírez, campió de la 
Copa Catalana d’enduro sub-23

sei de campió català”, explica 
Néstor Ramírez, que el 2023 
va ser campió sub-23 i el 2022 
subcampió. A la categoria open, 
Ramírez ha fregat el podi amb 
un quart lloc amb 746 punts, 
quedant-se a només 60 del ter-
cer classificat. “És una llàsti

ma perquè durant part de la 
temporada vaig anar líder, he 
quedat quart i no passa res. 
L’any passat vaig aconseguir 
el segon lloc”, recorda el lla-
gostenc, que la pròxima tempo-
rada competirà en la categoria 
elit. - J.L. Rodríguez

Néstor Ramírez.

Primer equip del Club Petanca La Llagosta.

El Goshindo Ikigai Schools La Llagosta va celebrar el 15 de de-
sembre la seva primera gala d’arts marcials. L’activitat va tenir 
lloc al Centre Cultural i va comptar amb una norantena d’es-
portistes de l’entitat. - J.L.R.B.

El sènior masculí A del Club 
Petanca La Llagosta ha baixat 
a la Segona Catalana després 
de perdre en l’última jornada 
del campionat a Polinyà per 
12 a 4. L’equip llagostenc arri-
bava a l’últim partit de la lliga 
amb l’obligació de guanyar per 
intentar jugar la promoció per 
la permanència sense depen-
dre d’altres resultats. L’equip 
de la nostra localitat va perdre 

i s’ha vist superat pel penúltim 
classificat, el Masquefa, que 
va guanyar contra el primer 
classificat.
El sènior B del CP La Llagos-
ta, a la Tercera Catalana, ha 
acabat a l’antepenúltim lloc. 
El conjunt local jugarà la pro-
moció de permanència contra 
el Can Cuyàs, de la Quarta 
Catalana, en una eliminatòria 
a dues jornades. - J.L.R.B.

› KARATE

L’AE Karate-Judo aconsegueix 
set nous trofeus en kyus
L’AE Karate-Judo La Llagos-
ta va guanyar set trofeus en el 
Campionat de Catalunya de 
kyus de karate. En la modali-
tat de kumite, Norah Mestre 
va penjar-se un or i Ariadna 
Pardo i Guillem Milagros, un 

bronze cadascun. En kata, 
Pao la Rodríguez va guanyar 
una plata i María López un 
bronze. En sènior, Roberto 
García va ser segon en kata i 
Daniel Pardo, tercer en kumi-
te. - José Luis Rodríguez



Gener 2025 | núm 119 | lallagostainforma.cat 

“Intentarem tenir una programació cultural 
atractiva per arribar a tots els públics”

Què li atrau de la política local?
M’atrau les ganes d’ajudar la Llagosta i seguir mi-
llorant-la. En aquest segon mandat he canviat de 
regidories i ho afronto de manera diferent. Tinc 
moltes ganes de seguir aprenent i aportar la meva 
a cadascuna de les àrees. Tinc ganes i il·lusió. 

Què pot aportar?
En matèria de Cultura puc aportar la meva visió 
d’intentar millorar la Llagosta amb un poble més 
cohesionat i més participatiu. Intentarem arribar 
a tots els públics i tenir una programació cultural 

Judith Robles, de 30 anys, afronta el 
segon mandat com a regidora del Partit 
dels Socialistes de Catalunya a la Llagosta 
i té la responsabilitat de Cultura, Formació 
i Seguretat Laboral i d’Igualtat. Treballa en 
una empresa en recursos humans i és una 
gran aficionada al ball flamenc. També li 
agrada llegir, sortir a ballar i participar en 
les activitats del municipi.  

a la Llagosta atractiva i que la gent es vegi identi-
ficada. En Igualtat, crec que puc aportar les ganes 
de feina, la il·lusió i intentar tenir una la Llagosta 
més igualitària i equitativa. En Formació i Segu-
retat Laboral, que té relació amb la meva feina 
professional en recursos humans, es busca esta-
blir i donar una garantia per a totes les persones 
treballadores de l’Ajuntament per tenir un lloc de 
feina més segur i en millors condicions. 

Quines diferències hi ha respecte al seu pri
mer mandat?
És diferent perquè quan vaig començar tenia 
molta menys experiència i coneixement d’una 
administració local. Ara tinc un coneixement 
més gran de com funciona un Ajuntament i, a 
més, conec encara més el que crec que pot voler 
la ciutadania de la Llagosta. 

Quins són els reptes?
En Igualtat treballem per tenir una programa-
ció d’activitats més igualitària, amb formacions 
específiques per a escoles, el teixit associatiu i la 
ciutadania. Estem implementant més punts liles 
i potenciant la formació del col·lectiu LGTBI per 
aconseguir un municipi més equitatiu. - J.L.R.B.

Judith Robles (PSC) 
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AGENDA / Gener
7È CONCURS DE MICRORELATS DIA 
INTERNACIONAL DE LES DONES
Tema: Dones grans 
Presentació d’obres del 10 de gener al 24 de 
febrer.
Poden participar-hi persones a partir dels 
16 anys.
Bases: www.llagosta.cat/microrelats.

13 | DILLUNS
CLUB DE LECTURA FÀCIL EN CATALÀ
El llibre de la selva, de Rudyard Kipling.
Oficina de Català.
A les 17.30 h, a Can Pelegrí.

16 | DIJOUS
NIT DE L’ESPORT
Lliurament de premis als millors esportistes 
i clubs locals.
Al Centre Cultural.

16 I 17 DE GENER
INSCRIPCIONS A LA PASSEJADA DE 
MARXA NÒRDICA PER A GENT GRAN
La sortida es farà el 28 de gener a Montgat
Places limitades a 52 persones. Després 
s’obrirà una llista d’espera.
De 9 a 12 h, al Casal d’Avis.

26 | DIUMENGE
SORTIDA GEGANTERA
Sortida de matí a Vila-seca.
Colla Gegantera de la Llagosta.

26 | DIUMENGE
LA VENTAFOSC
Escenificació a càrrec de Sa Nau Dansa de 
Barcelona.
Actuació dels quadres de ball de l’entitat.
Casa de Andalucía.
A les 11 h, al Centre Cultural.

30 | DIJOUS
TERTÚLIA EN CATALÀ
Oficina de Català.
A les 17 h, a Can Pelegrí.

AGENDA BIBLIOTECA
Activitats infantils 

amb inscripció

FINS AL 31 DE GENER
PREMI ATRAPALLIBRES
Inscripcions per formar part del jurat.
Per a infants entre 9 i 11 anys.
Més informació i inscripcions a la Biblioteca.

FINS AL 31 DE GENER 
Inscripcions per assistir a l’obra L’aranya, 
d’Àngel Guimerà.
S’anirà a la representació del 5 de març al 
TNC.
Més informació i inscripcions a la Biblioteca.

9 | DIJOUS
PANERES CULTURALS
Lliurament de premis.
Biblioteca de la Llagosta.
A les 19 h, a la Biblioteca.

22 | DIMECRES
CLUB DE LECTURA
El lector, de Bernhard Schlink.
A les 18 h, a Can Pelegrí.

24 | DIVENDRES
L’HORA DEL NADÓ
Per a nadons de 0 a 3 anys.
A les 17 i a les 18 h, a Can Pelegrí.

DIMARTS
L’HORA DEL CONTE
14 de gener, El millor regal.
21 de gener, El buen lobito.
28 de gener, La caputxeta vermella.
Per a infants a partir dels 3 anys.
A les 18.15 h, a Can Pelegrí.

FEBRER

1 | DISSABTE
MONÒLEG
Charlie Pee. Mamasita.
(Per a majors de 18 anys).
Entrades:  www.entrapolis.cat i a l’Oficina 
d’Atenció a la Ciutadania.
A les 20 h, al Centre Cultural.

14 / Esports Gener 2025 | núm 119 | lallagostainforma.cat 

El Club Petanca La Llagosta 
baixa a la Segona Catalana

› PETANCA

› ARTS MARCIALS

El Goshindo Ikigai Schools va 
fer una gala al Centre Cultural 

El sènior A del FS Unión Lla-
gostense comença l’any amb 
males sensacions després de 
tres derrotes seguides. L’equip 
llagostenc va perdre en l’última 
jornada, abans de l’aturada de 
la competició, contra el CFS 
Palau per 4 a 3. Anteriorment, 
el conjunt de Jordi Pavón havia 
caigut contra altres dos equips 
de la zona alta, l’Atlètic Cata-
là (3- 4) i el Prats de Lluçanès 
(3-2). La dinàmica negativa de 
resultats ha fet caure el sè nior 
A fins al quart lloc del grup 1 
de la Segona Catalana amb 16 
punts. L’equip llagostenc està a 
tres punts del tercer classificat, 
el Futsal Masnou, i del segon, el 
CFS Palau; i a sis del líder, l’At-
lètic Català. El pròxim partit 
serà  dissabte al CEM El Turó  
contra el Vic, que ocupa el vuitè 
lloc amb 13 punts.
El sènior B, al grup 3 de la Ter-
cera Catalana, manté el pols per 

› FUTBOL SALA

El primer equip del Fútbol Sala 
Unión Llagostense és quart

la primera posició amb l’Inter 
Sentmenat B, ja que tots dos es-
tan empatats a 25 punts. El se-
gon equip llagostenc va tancar 
l’any amb una ajustada victòria 
a la pista del Quatre Camins per 
4 a 5. El pròxim duel serà diu-
menge al CEM El Turó contra    

l’Inter Sentmenat B.  El sènior 
C, al grup 4 de la Tercera Ca-
talana, va acomiadar l’any amb 
una derrota a la pista de l’Sport 
Sala B per 2 a 1. L’equip és ter-
cer i, dissabte, jugarà contra el 
Grups Arrahona Nou Escorial 
D. - José Luis Rodríguez

El conjunt llagostenc suma tres derrotes seguides.

Néstor Ramírez, vinculat amb 
el Shaman Club Esportiu i veí 
de la Llagosta, ha guanyat la 
Copa Catalana 2024 d’enduro 
sub-23. El ciclista s’ha imposat 
en el calendari català amb un 
total de 892 punts i un marge de 
92 amb el segon, Adrián Cué-
llar, del Bisix Bikes.
Ramírez va competir en les sis 
proves de la Copa Catalana i en 
l’última va obtenir el seu millor 
resultat, un segon lloc a les Ga-
varres Gravity Race, que li va 
ser més que suficient per man-
tenir el lideratge sub-23. “Crec 
que la clau d’enguany ha es
tat haver estat molt regular 
a totes les curses. Al principi 
de la temporada vaig aconse
guir un ampli marge amb els 
meus perseguidors, però en 
el tram final la classificació 
es va ajustar. Vaig haver de 
concentrarme al màxim en 
l’última cursa per treure un 
bon resultat i mantenir el jer

› CICLISME

Néstor Ramírez, campió de la 
Copa Catalana d’enduro sub-23

sei de campió català”, explica 
Néstor Ramírez, que el 2023 
va ser campió sub-23 i el 2022 
subcampió. A la categoria open, 
Ramírez ha fregat el podi amb 
un quart lloc amb 746 punts, 
quedant-se a només 60 del ter-
cer classificat. “És una llàsti

ma perquè durant part de la 
temporada vaig anar líder, he 
quedat quart i no passa res. 
L’any passat vaig aconseguir 
el segon lloc”, recorda el lla-
gostenc, que la pròxima tempo-
rada competirà en la categoria 
elit. - J.L. Rodríguez

Néstor Ramírez.

Primer equip del Club Petanca La Llagosta.

El Goshindo Ikigai Schools La Llagosta va celebrar el 15 de de-
sembre la seva primera gala d’arts marcials. L’activitat va tenir 
lloc al Centre Cultural i va comptar amb una norantena d’es-
portistes de l’entitat. - J.L.R.B.

El sènior masculí A del Club 
Petanca La Llagosta ha baixat 
a la Segona Catalana després 
de perdre en l’última jornada 
del campionat a Polinyà per 
12 a 4. L’equip llagostenc arri-
bava a l’últim partit de la lliga 
amb l’obligació de guanyar per 
intentar jugar la promoció per 
la permanència sense depen-
dre d’altres resultats. L’equip 
de la nostra localitat va perdre 

i s’ha vist superat pel penúltim 
classificat, el Masquefa, que 
va guanyar contra el primer 
classificat.
El sènior B del CP La Llagos-
ta, a la Tercera Catalana, ha 
acabat a l’antepenúltim lloc. 
El conjunt local jugarà la pro-
moció de permanència contra 
el Can Cuyàs, de la Quarta 
Catalana, en una eliminatòria 
a dues jornades. - J.L.R.B.

› KARATE

L’AE Karate-Judo aconsegueix 
set nous trofeus en kyus
L’AE Karate-Judo La Llagos-
ta va guanyar set trofeus en el 
Campionat de Catalunya de 
kyus de karate. En la modali-
tat de kumite, Norah Mestre 
va penjar-se un or i Ariadna 
Pardo i Guillem Milagros, un 

bronze cadascun. En kata, 
Pao la Rodríguez va guanyar 
una plata i María López un 
bronze. En sènior, Roberto 
García va ser segon en kata i 
Daniel Pardo, tercer en kumi-
te. - José Luis Rodríguez
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jimenezcc@llagosta.cat
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Regidor d’Agenda 2030, Planifi cació 
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Judith Robles Lafuente
Regidora de Cultura i Igualtat, 
Formació i Seguretat Laboral 
robleslj@llagosta.cat

Francisco Javier Ruiz Escobar
Regidor d’Educació i Arts
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Regidor de Planifi cació Esportiva
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Ainara Morales Casal
Regidora d’Acció Esportiva i 
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Mariano García Cividanes
Regidor de Salut Pública, 
Seguretat, Civisme i Convivència
garciacm@llagosta.cat

Núria Guerrero Basó
Regidora d’Infància, Joventut i 
Benestar Animal
guerrerobn@llagosta.cat

Álvaro Monterrubio Sánchez
Regidor d’Innovació i 
Transformació Digital i 
Comunicació i Transparènci a
monterrubosa@llagosta.cat

Eva María Villanueva Castro
Regidora de Participació 
Ciutadana, Ocupació i Promoció 
Econòmica, Comerç i Gent Gran
villanuevace@llagosta.cat

PSC
 gmpsc@llagosta.cat 

LLEC
gmllec-c@llagosta.cat 

Eva Miguel Guerrero
miguelge@llagosta.cat

Ana Belén Cazorla Zambrana
cazorlaza@llagosta.cat

ERC 
 gmerc@llagosta.cat 

Carlos Llorà Fernández
llorafc@llagosta.cat

PP
gmpp@llagosta.cat 

Jorge Sabanza Jiménez
sabanzajj@llagosta.cat
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Cartipàs municipal

9 gener
CARRERAS ARBAT

10 - 16 gener
IGLESIAS

17 - 23 gener
NADAL

24 - 30 gener
CALVO SÁNCHEZ 

31 gener - 6 febrer
CARRERAS ARBAT

7 - 13 febrer
IGLESIAS

NADAL
Primer de Maig, 28
(93 560 04 50)
CARRERAS ARBAT
Antoni Baqué, 3
(93 560 42 44)
CALVO SÁNCHEZ
Concòrdia, 1
(93 560 18 16)
IGLESIAS
11 de Setembre, 65
(93 031 49 48)

FARMÀCIES DE GUÀRDIATELÈFONS D’INTERÈS

Ajuntament  93 560 39 11

OAC  93 560 39 11

Emergències 112

Bombers 112

Mossos d’Esquadra 112

Policia Local 93 574 08 08

Violència de gènere  016

Assetjament 
escolar  900 018 018

CAP La Llagosta 93 574 98 10   

Urgències  93 574 92 66

CatSalut Respon    061

Can Pelegrí  93 548 01 89 

CIRD  93 548 01 89

Biblioteca  93 545 15 41

Escola de Música  93 548 01 89

Casal d’Avis  93 574 27 46

Nou Casal  93 574 29 19

CEM El Turó  93 545 15 50

Deixalleria  93 544 85 81

Servei d’aigua  93 495 35 40

Taxis   630 88 12 50

El Club Deportivo La Concordia va crear el 
primer equip de futbol de categoria aleví de la 
Llagosta. Va començar jugant a la Segona Di-
visió de la Federació Catalana de Futbol i va 
aconseguir l’ascens a la Primera Divisió. En 
aquell conjunt jugava Antonio Uceda, l’únic veí 
de la Llagosta que ha debutat a la Primera Di-
visió Espanyola. 

Temps de memòria

CD La Concordia. Dècada dels 70.

Jordi Jiménez Rodríguez
Regidor de Serveis Municipals
jimenezrjr@llagosta.cat
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El Club Deportivo La Concordia creó el primer 
equipo de fútbol de categoría alevín de La Lla-
gosta. Empezó jugando en la Segunda División 
de la Federación Catalana de Fútbol y logró el 
ascenso a la Primera División. En ese conjunto 
jugaba Antonio Uceda, el único vecino de La 
Llagosta que ha debutado en la Primera Divi-
sión Española. 
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Feliz año 2025
Desde el Partido Socialista, queremos desear a todos los vecinos y vecinas 
un feliz año nuevo. Desearos mucha salud y mucha paz.

Dejamos atrás un 2024 que ha sido doloroso para muchos. Nuestros  
pensamientos en este año nuevo seguirán estando con las personas 
afectadas por la Dana. A los que una vez más, queremos enviarles nuestro 
mayor fraternal abrazo.

Orgullosos de nuestro pueblo, de nuestras entidades y de nuestro 
ayuntamiento, que se vuelca solidariamente cada vez que alguien lo 
necesita.

Aquí en La Llagosta nos espera un 2025 lleno de actividades y de notables 
mejoras.

Con las obras de la Masía de Can Baqué, las obras del nuevo CAP, las 
obras para dejar listos los terrenos de la SAFA, la replantación de árboles 
para recuperar sombras para el verano y sobre todo el primer contrato de 
limpieza que este equipo de gobierno ha podido gestionar.

Un nuevo contrato de limpieza con más personal, un horario ampliado a 
tardes y fines de semana, más y mejor maquinaria, contenedores nuevos y 
más días de recogida. Sin duda un nuevo servicio para tener el pueblo más 
limpio. 

Un año lleno de mejoras para el pueblo de La Llagosta.

Partit dels Socialistes de Catalunya-
Candidatura de Progrés

2025, Tornem a començar
Tornem a encetar un nou any, el 2025, i per moltes persones és tornar 
a començar, estem a la casella de sortida i tenim un llarg viatge per a 
millorar i fer-nos, i complir, els famosos propòsits del nou Any. Doncs 
en l’àmbit polític local també tornem a estar en la casella de sortida per 
alguns aspectes, com ara en millorar la Festa Major fent cas als comentaris 
de la ciutadania en l’enquesta d’aquesta, una oportunitat més per fer la 
reunió de retorn amb les entitats sobre la Mostra d’Entitats, en la de fer 
una bona comunicació sobre la gestió dels residus amb el nou sistema de 
contenidors amb codificació, atès que si no informem a la ciutadania, des 
d’aquest moment, no aconseguirem el propòsit 2025 que és reduir la tona 
dels contenidors grisos. I també, tenim propòsits per aquest nou any, atès 
que tenim moltes coses encetades que encara ens falta molta informació, 
o bé la informació que ens arriba no és del tot completa, com ara, la gestió 
del servei d’abastament de l’aigua, estarem pendents de la seva gestió, les 
obres del nou CAP, que tot i no estar d’acord en el lloc on s’ha ubicat, sí que 
volem un bon servei i un bon equipament, volem saber si el 2025 serà l’any 
en què tindrem projecte per l’escola SAFA, i sobretot el nostre propòsit 
recurrent des de fa uns anys és si per fi podrem tenir una reunió amb l’equip 
de govern per poder parlar sobre la INTERMODAL, ja que hem de tenir-
la aquí, volem saber quins beneficis pot obtenir la Llagosta, atès que els 
inconvenients ja els coneixem. I esperem que la nova licitació del servei de 
neteja sigui una realitat aquest 2025 i això faci que la Llagosta estigui molt 
més neta. Com veureu tenim propòsits realistes i concrets per la Llagosta 
atès que són temes que són recurrents i que continuarem treballant per 
aconseguir-los. Desitgem que els propòsits de la ciutadania es facin també 
realitat en aquest 2025.

La Llagosta En Comú - 
Confluència

Esquerra Republicana de  
Catalunya-Acord Municipal

Partit Popular
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Exigimos medidas inmediatas
Denunciamos falta de limpieza, suciedad que lleva semanas acumulándose, 
señalamos órdenes contradictorias a trabajadores de limpieza y el 
incivismo como factores del problema.
En los últimos meses, vecinos han manifestado su descontento por la 
falta de limpieza, una situación que genera problemas de salubridad. 
Destacamos la acumulación de cristales rotos, excrementos sin recoger y 
otros restos que llevan más de tres semanas sin ser retirados.
Vecinos aseguran haber escuchado comentarios de los propios trabajadores 
de limpieza, señalando que reciben instrucciones de priorizar únicamente 
la recolección de hojas caídas, dejando otros residuos en las calles y “tener 
trabajo para el día siguiente”. Este enfoque, estaría contribuyendo al 
deterioro de las condiciones higiénicas en nuestras calles.
Es indignante salir de casa y encontrarte suciedad que lleva ahí semanas, 
en diferentes calles del municipio. Entendemos que hay personas incívicas 
que agravan el problema, pero la limpieza básica no debería depender de 
estrategias cuestionables.
Exigimos medidas inmediatas. Refuerzo de las tareas de limpieza.
Mayor supervisión a las empresas responsables, asegurando que las 
órdenes dadas a los trabajadores sean coherentes con un plan integral de 
limpieza.
Campañas de sensibilización ciudadana para fomentar el respeto por los 
espacios públicos.
Hacemos un llamamiento urgente para que atiendan esta situación y actuar 
de manera más responsable, recordando que la limpieza de la ciudad es un 
esfuerzo conjunto entre vecinos y administraciones.

Bon Any Nou des d’ERC Llagosta!
Des d’Esquerra Republicana de la Llagosta us volem desitjar un feliç 
2025, un any que comencem amb novetats i il·lusió. Aquest nou període 
ve marcat pel canvi de portaveu del nostre grup municipal a l’Ajuntament, 
un relleu que afrontem amb el compromís de seguir treballant per al poble.

Que aquest any nou arribi ple de salut i bons moments per a tothom. 
Seguim avançant junts per fer de la Llagosta un lloc millor.

Óscar Sierra Gaona
Alcalde
sierrago@llagosta.cat

Concepción Jiménez Cruz
Regidora d’Economia i Hisenda, 
O. Laboral i Serveis Interns
jimenezcc@llagosta.cat

Marc Ruiz Llorente
Regidor d’Agenda 2030, Planifi cació 
Estratègica i Urbanisme, 
Acció Climàtica, Via Pública i 
Equipaments, Indústria i Mobilitat
ruizlmr@llagosta.cat

Judith Robles Lafuente
Regidora de Cultura i Igualtat, 
Formació i Seguretat Laboral 
robleslj@llagosta.cat

Francisco Javier Ruiz Escobar
Regidor d’Educació i Arts
ruizef@llagosta.cat

Raquel Martínez García
Regidora d’Atenció a la Ciutadania, 
Serveis Socials, Diversitat Funcional, 
Cooperació i Solidaritat i Habitatge
martinezgrq@llagosta.cat

Antonio Jesús García Robledo
Regidor de Planifi cació Esportiva
garciarant@llagosta.cat

Ainara Morales Casal
Regidora d’Acció Esportiva i 
Diversitat Ciutadana
moralescanr@llagosta.cat

Mariano García Cividanes
Regidor de Salut Pública, 
Seguretat, Civisme i Convivència
garciacm@llagosta.cat

Núria Guerrero Basó
Regidora d’Infància, Joventut i 
Benestar Animal
guerrerobn@llagosta.cat

Álvaro Monterrubio Sánchez
Regidor d’Innovació i 
Transformació Digital i 
Comunicació i Transparènci a
monterrubosa@llagosta.cat

Eva María Villanueva Castro
Regidora de Participació 
Ciutadana, Ocupació i Promoció 
Econòmica, Comerç i Gent Gran
villanuevace@llagosta.cat

PSC
 gmpsc@llagosta.cat 

LLEC
gmllec-c@llagosta.cat 

Eva Miguel Guerrero
miguelge@llagosta.cat

Ana Belén Cazorla Zambrana
cazorlaza@llagosta.cat

ERC 
 gmerc@llagosta.cat 

Carlos Llorà Fernández
llorafc@llagosta.cat

PP
gmpp@llagosta.cat 

Jorge Sabanza Jiménez
sabanzajj@llagosta.cat
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Cartipàs municipal

9 gener
CARRERAS ARBAT

10 - 16 gener
IGLESIAS

17 - 23 gener
NADAL

24 - 30 gener
CALVO SÁNCHEZ 

31 gener - 6 febrer
CARRERAS ARBAT

7 - 13 febrer
IGLESIAS

NADAL
Primer de Maig, 28
(93 560 04 50)
CARRERAS ARBAT
Antoni Baqué, 3
(93 560 42 44)
CALVO SÁNCHEZ
Concòrdia, 1
(93 560 18 16)
IGLESIAS
11 de Setembre, 65
(93 031 49 48)

FARMÀCIES DE GUÀRDIATELÈFONS D’INTERÈS

Ajuntament  93 560 39 11

OAC  93 560 39 11

Emergències 112

Bombers 112

Mossos d’Esquadra 112

Policia Local 93 574 08 08

Violència de gènere  016

Assetjament 
escolar  900 018 018

CAP La Llagosta 93 574 98 10   

Urgències  93 574 92 66

CatSalut Respon    061

Can Pelegrí  93 548 01 89 

CIRD  93 548 01 89

Biblioteca  93 545 15 41

Escola de Música  93 548 01 89

Casal d’Avis  93 574 27 46

Nou Casal  93 574 29 19

CEM El Turó  93 545 15 50

Deixalleria  93 544 85 81

Servei d’aigua  93 495 35 40

Taxis   630 88 12 50

El Club Deportivo La Concordia va crear el 
primer equip de futbol de categoria aleví de la 
Llagosta. Va començar jugant a la Segona Di-
visió de la Federació Catalana de Futbol i va 
aconseguir l’ascens a la Primera Divisió. En 
aquell conjunt jugava Antonio Uceda, l’únic veí 
de la Llagosta que ha debutat a la Primera Di-
visió Espanyola. 

Temps de memòria

CD La Concordia. Dècada dels 70.

Jordi Jiménez Rodríguez
Regidor de Serveis Municipals
jimenezrjr@llagosta.cat
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El Club Deportivo La Concordia creó el primer 
equipo de fútbol de categoría alevín de La Lla-
gosta. Empezó jugando en la Segunda División 
de la Federación Catalana de Fútbol y logró el 
ascenso a la Primera División. En ese conjunto 
jugaba Antonio Uceda, el único vecino de La 
Llagosta que ha debutado en la Primera Divi-
sión Española. 


